
Zápis z porady vedení konané dne 14. 3. 2016 

Přítomni: Rebok, Bartošek, Malinka, Dostál, Vičar, Šrubařová, Regner, Kohoutková, Novotná 

Buršíková  

Omluveni: Matyska, Křenek 

1. Výroční zpráva ÚVT 

 Vičar seznámil s výsledky dotazníkového šetření, které proběhlo pro získání zpětné 

vazby na výroční zprávu za rok 2014. Následně představil návrh struktury zprávy za 

rok 2015. Následovala diskuse. 

 Bartošek navrhl více zviditelnit informace o tzv. bezpapírové kanceláři, akcentovat 

množství a různorodost činností, které lze nyní díky ní dělat elektronicky (cesťáky, 

žádosti o dovolenou atd.).  

 Kohoutková připomněla, že v rámci přípravy MUNIpedie vznikl systém, který by bylo 

možné využít kupř. i při tvorbě univerzitního webu. Uvedením ve výroční zprávě by 

se mohla zlepšit informovanost o tomto produktu.  

 Kolegium se shodlo, že by ve zprávě měla být více rozvedena spolupráce ústavu se 

studenty.  

 Vičar vytvoří společný dokument, do něhož budou divizní zpracovávat svá témata. 

Termín splnění do 14 dnů.  

 

2. Výjezdní zasedání  

 Vičar požádal divizní, aby zjistili na svých divizích, o jaká témata je v rámci 

výjezdního zasedání zájem, náměty posílali Vičarovi.  

 Tajemnice připomněla, že v uplynulých letech byla kapacitní nedostatečnost 

ubytování vykrývána na úkor provozně-ekonomické divize. Pro letošní rok požaduje 

rovnoměrné rozdělení – z každé divize stejný počet osob.  

 

3. Kontrola úkolů  

 Podklady pro veřejné zakázky jsou vyvěšeny v sekci veřejných zakázek, tajemnice 

stále čeká na upřesnění a doplnění. Tajemnice apelovala na divizní, aby dokončili 

podklady co nejdříve a začali intenzivně komunikovat s Pištěkem a oddělením 

veřejných zakázek. S ohledem na připravovaný zákon o veřejných zakázkách a 

chystaný registr smluv je třeba klást obzvláštní důraz na pečlivou přípravu zakázek, 

které budou vypisovány na jaře i na podzim.  

 Kolegium se zaregistrovalo na Yammer. Regner pracuje na nastavení přihlašování, 

vytváří metodiku pro práci skupin. Využití pro interní komunikaci univerzity se bude 

řešit s tiskovým odborem. Divizní mohou do komunikace přizvat své pracovníky, 

upozorní je, že se jedná o testovací provoz. 

 Divizní neprodleně doplní odpovědné osoby za veřejné zakázky.  

 Bezpečnostní směrnice – Malinka se domluví s ředitelem na zaslání směrnice na 

rektorát. Novou směrnici musí obdržet také paní prorektorka Rozehnalová.  



 Proběhla diskuse o katalogu služeb ÚVT, možnostech jeho udržování a fungování. 

Malinka navrhl širší debatu na toto téma na některém z následujících kolegií.  

 Podklady pro texty pro plánovaný projekt s CTT připraví Kohoutkové Dostál po 

poradě s Čermákem.  

 Dostál provádí analýzu dopadu rekonstrukce budovy na Botanické včetně sálů „nad 

krčkem“. Příští týden proběhne schůzka, Dostál zatím zjišťuje možné dopady na 

fungování sálů.  

 

4. Různé  

 Výroční zpráva pro MU – Kohoutková a Malinka zašlou do 18. 3. finální texty 

Vičarovi. Texty musí schválit ředitel, příští týden budou odeslány na RMU.  

 Byly posbírány požadavky na investice do hardware, případné další požadavky je 

nutno sdělit obratem. Zpracování materiálů pro HA ústředen má připraveno Tomáš 

Sapák, čeká na dodání testovací ústředny. Rebok bude v tomto smyslu komunikovat 

s dodavatelskou firmou.  

 K 31. 3. bude ukončena možnost nákupů z automatů na CPS a dalších lokalitách 

prostřednictvím SUPO. Kohoutková pohlídá, aby k odpojení od SUPO skutečně došlo.  

 Divizní zkontrolují údaje v kontrolním systému, kontroly budeme brzy odesílat na 

odbor interního auditu.  

 Tajemnice poslala informace týkající se plánovaného registru smluv.  

 Tajemnice vysvětlila podrobnosti týkající se dohody o mlčenlivosti a omluvila se za 

zpožděné informace v této věci z důvodu zrušení posledního kolegia. Další postup 

bude upřesněn po návratu ředitele.  

 Rebok informoval, že se začínají objevovat žádosti našich partnerů o analýzu a 

vyhodnocení souladu jimi provozovaných informačních systémů/infrastruktur se 

zákonem o kybernetické bezpečnosti (č. 181/2014 Sb.) - aktuální požadavky 

registrujeme od MŠMT (vyhodnocení námi vyvinutého SW) a nemocnice v Uherském 

Hradišti (audit jimi provozované infrastruktury). Vzhledem k potenciálnímu 

pozitivnímu hospodářskému přínosu se k těmto žádostem na BO stavíme kladně, 

nicméně pro reálné uskutečnění je zapotřebí ustavení mezidivizního týmu věnujícího 

se této oblasti. 

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                                      Otto Dostál 

zástupce ředitele pro vědu a 

výzkum   


